Hillfield Strathallan College Summer Camp Daily Timetable 2019

希爾菲爾德斯特拉撒倫學院夏令營時間表 2019

	Monday	Tuesday	Wednesday	Thursday	Friday	Saturday	Sunday
Week 1	am: Class pm: mini golf, rock climbing	am: Class pm: Laser Tag & Arcade	FULL DAY ENGLISH CLASSES	FULL DAY: Emerald Lake Party	a.m.:Class Canadian games & activities	CANADA DAY ACTIVITIES WITH HOST FAMILY	BBQ, hiking (students in residence only)
Week 2	FULL DAY TRIP: NIAGARA FALLS	am: Dundurn Castle pm: Class	FULL DAY ENGLISH CLASSES	FULL DAY: TORONTO Centre Island & evening boat cruise	a.m: Class Hiking in Hamilton	FULL DAY: TORONTO CN Tower, Eaton's Centre, Free time	BBQ, Bayfront Park (students in residence only)
Week 3	am: Class pm: bowling	am: Class pm: Beach Volleyball / swimming at beach	FULL DAY ENGLISH CLASSES	FULL DAY: Canada's Wonder- land	a.m: Class pm: movie	FULL DAY: Grand River Rafting	BBQ, Limeridge Mall (students in residence only)
Week 4	am: Class pm: Bay- front Park & Hutch's Fish & Chips	a.m: Class pm: Laser Tag & Arcade	FULL DAY ENGLISH CLASSES	FULL DAY: TORONTO IROQUOIS INDIAN VILLAGE	a.m: Class pm: Wild Wa- terworks water park	FULL DAY: NIAGARA FALLS with stop at Outlet Mall	BBQ, Hess Village (students in residence only)

Sample Activities 活動列表



Activities 活動

Mini golf
Rock climbing
Bowling
Laser Tag
Swimming
Beach Volleyball
Hiking
Rafting
BBQ party

Sample Excursions

短途旅程



Niagara Falls, one of the great natural wonders of the world, displays in unforgettable fashion the sheer force of Mother Nature. Students can feel its natural power.

尼加拉瀑布是世界的自然奇觀之一,以 令人難忘的方式展現了大自然的力量。 學生可以親身感受到它的自然力量,欣 賞其壯觀的景色。



The lake of Emerald Lake shines with green and shining light, such a dreamy scenery. As the light and shadow change, the lake presents different colors. Students can have a relaxing time here.

翡翠湖的湖水閃耀着綠瑩瑩的光芒,如 夢如幻的美景。隨著光影變化,湖水呈 現不同的顏色。這最適合學生有個輕鬆 悠閒的時光。



One of the famous attractions, also the landmark of Toronto. The building was once the highest record for the Guinness World Record. Students can take a look at the Canadian landscape in the tower.

著名景點之一,也是多倫多地標。曾經 為健力士世界紀錄大全紀錄為最高的建 築物。學生可以於塔內將加拿大景色一 鹽無遺。



Tour to the Iroquois Indian's longhouse and get to know the lifestyle of them. Students are able to know more about history.

參觀易洛魁人印第安村的屋,並了解他們的生活方式,親身體驗理解歷史



The waters of the river offer a great adventure for paddlers of all skill levels. Students do not get many

opportunities to do it in Hong Kong.

河水為所有技術水平的學生提供了一次 有趣的冒險。 學生在香港沒有很多機會 可以泛舟,就在加拿大體驗吧!



After a day learning in classrooms, it is perfect to go to a theme park and ride on those exciting rides and play a lot of fun games with friends!

在課室學習了一天之後,去主題公園就最好不過了。可以乘坐那些令人興奮的遊樂設施並與朋友一起玩很多有趣的遊戲!